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Protokół Nr XXIX/2021 

z przebiegu obrad XXIX sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 25 listopada 2021 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1525 

 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności (nieobecny: 

D.Grabarczyk).  

W sesji uczestniczyli: 

1) Artur Terlecki – Wójt Gminy, 

2) Urszula Stolarska – Z-ca Wójta, 

3) Beata Pampuchowicz – Skarbnik Gminy, 

4) Eugeniusz Leśniewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXIX sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty większością 

głosów (13 za, 1 niezalogowany – S.Andrzejewski) w niżej podanym brzmieniu (Wynik 

głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w gminie Lubiszyn w rejonie miejscowości Wysoka i Lubno. 

5. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2021r - FB-1.  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2034. 

7. Projekt zmiany uchwały dotyczącej udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową 

udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych 

zadań bieżących (droga Brzeźno – Buszów). 

8. Projekt zmiany uchwały dotyczącej udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową 

udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych 

zadań bieżących (droga Gajewo – Mystki). 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Lubiszyn 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubiszyn.  
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12. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

16. Interpelacje i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy większością głosów (13 za, 1 niezalogowany – S.Andrzejewski) przyjęła 

protokół z XXVIII sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Lubiszyn w rejonie miejscowości Wysoka  

i Lubno. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/241/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021r. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie (13 za, 1 nie głosował – J. Witkowski) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXIX/242/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 – 2034. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/243/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały dotyczącej udzielenia dotacji celowej na 

pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań bieżących (droga Brzeźno – Buszów). 
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M.Kwiatkowski – Udzielamy dzisiaj zgody na dofinansowanie w łącznej wysokości 

200 000zł. Wynika to m.in. z tego, że jest tam rozbierany bruk. Moje pytanie dotyczy pomysłu 

na jego zagospodarowanie. Czy są jakieś przymiarki, czy cos na ten temat wiadomo?  Był 

wcześniej taki pomysł żeby pieniądze z ewentualnej sprzedaży przeznaczyć na wykorzystanie 

chociażby na remont świetlicy wiejskiej w Brzeźnie, szczególnie chodzi o starą salkę 

gimnastyczną. Przypomnę, że kosztorys na niezbędne remonty został wyceniony na ok. 30 tys. 

zł. Tych pieniędzy w tym roku nie ma. Wnioskowałem żeby te pieniądze były na rok przyszły 

Sołtys się zgodził żeby ten bruk złożyć na jego gruncie, ale co będzie się z tym działo? Czy są 

jakieś pomysły? 

A.Terlecki – Tak, jak tutaj p. radny powiedział, wystąpiliśmy do powiatu z wnioskiem żeby 

ten materiał pozostawić na terenie gminy i Powiat wyraził na to zgodę, nie jest zainteresowany 

zagospodarowaniem tego bruku. Pan Sołtys z m. Brzeźno wyszedł z inicjatywą, żeby to złożyć 

na jego terenie. Jesteśmy otwarci na pomysły zagospodarowania bruku. Natomiast, jak 

utrzymywały służby drogowe powiatu ten bruk nie stanowi wartości dla potencjalnych 

zainteresowanych i nie należy się spodziewać wielkich wpływów, ale oczywiście, jeżeli tylko 

taka szansa by się pojawiła to z niej skorzystamy i wtedy środki będziemy mogli przeznaczyć 

na dowolny cel. Na razie ten bruk został zagospodarowany przez gminę o zostaje na naszym 

terenie. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/244/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały dotyczącej udzielenia dotacji celowej na 

pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań bieżących (droga Gajewo - Mystki). 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/245/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/246/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 
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W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/247/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Lubiszyn.  

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/248/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

Projekt tej uchwały był wstępnie omówiony na posiedzeniu komisji rady gminy. 

M.Kwiatkowski – Jak już część z Państwa wie ta uchwała wynika z konieczności usunięcia 

suchych konarów drzew, potężnych dębów, które rosną na działce leśnej tuż nad drogą 

dojazdową do działek rekreacyjnych nad jeziorem Marwicko. Nadleśnictwo jest na etapie 

wyłaniania wykonawcy, który ma tych drzew więcej na terenie Nadleśnictwa, ale żeby zrobić 

to jednorazowo, żeby nie trzeba go było ściągać kolejny raz do tych prac wysokościowych, ta 

uchwała jest w trybie pilnym przez nas rozpatrywana. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIX/249/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2020/2021 i nie wniosła do niej uwag. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres 28.10.2021r. (sesja XXVIII) 

– 25.11.2021r. (sesja XXIX) 

04.11.2021r. – Spotkanie z p. Komendantem Miejskim Państwowej Straży Pożarnej  

w Gorzowie Wlkp. P. Krystianem Koselą poświęcone wzajemnej współpracy. 

05.11.2021r. – Udział w audycji radiowej Radia Zachód poświęconej dofinansowaniu dwóch 

inwestycji gminnych w ramach Programu Inwestycji Strategicznych. Gmina otrzymała łącznie 

8.100.000 zł dofinansowania na realizację dwóch zadań inwestycyjnych. Rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Baczynie oraz modernizacja drogi gminnej w miejscowości Wysoka.    

08.11.2021r. – Spotkanie z przedstawicielami jednostki OSP Lubiszyn, omówiono koncepcję 

planowanej rozbudowy remizy OSP w Lubiszynie. 
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09.11.2021r. – Udział w uroczystym śpiewaniu pieśni patriotycznych zorganizowanym przez 

nauczycieli i podopiecznych Przedszkola w Baczynie. W uroczystości wzięła udział p. Ewa 

Rawa Lubuski Kurator Oświaty. 

15.11.2021r. – Udział w konferencji prasowej zorganizowanej przez Gminę Lubiszyn 

poświęconej decyzji Ministra Rolnictwa w sprawie umorzenia gminie 852 tys. zł wraz  

z odsetkami na rzecz Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. W konferencji wzięli udział  

p. Poseł do Parlamentu Europejskiego Elżbieta Rafalska, p. Dyrektor Generalny Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Warszawie Małgorzata Gośniowska-Kola.   

16.11.2021r. – Spotkanie z projektantem drogi gminnej w miejscowości Wysoka, na którą 

gmina otrzymała 3 mln zł dofinansowania w ramach Programu Inwestycji Strategicznych. 

18.11.2021r. – Spotkanie z p. Fabianem Rogalą Z-cą Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Transportu UM Gorzów poświęcone realizacji usług realizowanych przez MZK 

Gorzów Wlkp. na terenie gminy w 2022r. 

18.11.2021r. – Spotkanie z przedstawicielami jednostki OSP Ściechów, omówiono plany 

dalszego rozwoju jednostki. 

19.11.2021r. – Uroczyste podpisanie umowy na dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski 

w Zielonej Górze projektu Edukacja kluczem do sukcesu. Gmina otrzymała dofinansowanie  

w kwocie 147.492,85 zł na realizację w/w projektu.  

19.11.2021r. – Udział w uroczystej kolacji zorganizowanej przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Lubiszynie z okazji Dnia Pracownika Socjalnego.  

M.Miszkiewicz - 18.11.2021r. – Spotkanie z p. Fabianem Rogala Z-cą Dyrektora Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Transportu UM Gorzów poświęcone realizacji usług realizowanych 

przez MZK Gorzów Wlkp. na terenie gminy w 2022r. 

A.Terlecki - Pan Fabian Rogala Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Transportu Urzędu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego był u nas przedstawić stanowisko 

miasta dotyczące funkcjonowania MZK na terenie gminy Lubiszyn w przyszłym roku, też 

proponowane stawki, które wiązałyby się z tym, że te, jak i inne koszty rosną, rośnie stawka za 

wozokilometr usług świadczonych na terenie gmin wokół Gorzowa. W tej chwili rozmawiamy, 

jak dostosować stawki do naszych realiów i jak ewentualnie zorganizować komunikację na 

terenie gminy. 

R.Herian - 19.11.2021r. – Uroczyste podpisanie umowy na dofinansowanie przez Urząd 

Marszałkowski w Zielonej Górze projektu Edukacja kluczem do sukcesu. Gmina otrzymała 

dofinansowanie w kwocie 147.492,85 zł na realizację w/w projektu.  

A.Terlecki – Dobra informacja jest dla nas taka, że dostaliśmy z tego tytułu dofinansowanie na 

kwotę 147.492,85 zł. Dotyczy to dodatkowych zajęć pozalekcyjnych, które będą realizowane 

przez nasze szkoły, zarówno zajęć wyrównawczych, jak i zajęć pogłębiających zainteresowania 

uczniów. Teraz w okresie pandemii jest wiele tych zajęć dodatkowych. 

G.Skorupska – Czy dotyczy to również stowarzyszenia prowadzącego szkołę w Lubnie. 

A.Terlecki – Gmina może składać wnioski tylko dla szkół, dla których jest organem 

prowadzącym. Stowarzyszenie może wnioskować samodzielnie. Nie wiem, czy wnioskowali  

o te środki i czy je dostali. 
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Do punktu 15 porządku obrad: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami: 

10.11.2021r. – Spotkanie z Panią Wójt w sprawie realizacji zadań na ulicy Polnej w Lubiszynie. 

11.11.2021r. – Święto Niepodległości. Wspólnie z Panią Wójt złożyliśmy kwiaty w Gajewie, 

Lubnie i w Lubiszynie. Chciałbym podziękować za udział w tej uroczystość Państwu Radnym 

oraz Zespołowi Śpiewaczemu Tarnowianki. 

19.11.2021r. – Udział w uroczystym spotkaniu z okazji Święta Pracownika Socjalnego. 

23.11.2021r. – Udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, a następnie we 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

25.11.2021r. – Udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej ZCG MG-6, gdzie omówiliśmy m.in. 

plan pracy i informację o ściągalności należności z tytułu odbioru odpadów komunalnych. 

M.Miszkiewicz – Mam pytanie odnośnie ściągalności za wywóz śmieci. Jaki to jest procent? 

W.Zwieruho – Wymagane należności gminy Lubiszyn wg. stanu na 31.10.2021r. to 

498 409,00 zł., ale nie jesteśmy ostatnią gminą. Druga rzecz niepokojąca to ilość 

zarejestrowanych mieszkańców gminy Lubiszyn w systemie. Brakuje ok. tysiąca osób, ale to 

wszędzie podobnie się kształtuje. Część na pewno wyjechała, część nie mieszka tutaj, ale na 

pewno są możliwości żeby odnaleźć te niepłacące osoby. 

M.Miszkiewicz – W jaki sposób można odzyskać te zaległości? 

W.Zwieruho – Skuteczność jest ogromna, bo to wszystko zaczęło się od 2013r. Ta ściągalność 

cały czas trwa i te długi, które są możliwe do ściągnięcia przez Urząd Skarbowy są ściągane. 

Kondycja finansowa ZCG w tej chwili jest już dobra. Jeszcze księgowa przekazała, że jest taki 

problem, że bardzo dużo mieszkańców ma nadpłaty i przepisy tak to regulują, że te nadpłaty 

trzeba zwracać. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

S.Andrzejewski przekazał Przewodniczącemu Rady Gminy interpelację dotyczącą nieujęcia 

w budżecie na 2022r wniosków zgłaszanych przez mieszkańców na zebraniach wiejskich 

K.Stefanek – Przed momentem głosowaliśmy uchwałę dotyczącą uposażenia wójta. Zwracam 

się z apelem do Przewodniczącego Rady Gminy, aby podobnie jak w tym przypadku 

opieraliśmy się w granicach jak zezwala nam ustawa, żeby tak samo podejść i potraktować 

temat wynagrodzeń radnych, sołtysów i przede wszystkim żeby być może już od dnia 

jutrzejszego podjął Pan kroki, aby wpłynąć na wynagrodzenia pracowników urzędu. 

Dyskutując na komisji odnośnie tego tematu dowiedzieliśmy się ile zarabiają pracownicy 

takiego niższego lub najniższego stopnia i są to według mojej oceny małe pieniądze, bo temat 

się kręci ok. 3 tys. zł. miesięcznie. Stąd mój apel i prośba, aby pan przeprowadził przez ten 

problem nas radnych i żebyśmy się tym zajęli. 

W.Zwieruho – Dziękuję p. Karolowi. Temat jest bliski i mi i myślę, że panu Wójtowi. Jesteśmy 

nad tym pochyleni. 
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Do punktu 17 porządku obrad: 

M.Kwiatkowski – Wiem, że w ramach Polskiego Ładu Starostwo próbowało pozyskać 

pieniądze na duży remont m.in. drogi Lubno – Lubiszyn. Niestety bez powodzenia, ale wiem 

też, że były przymiarki i plany budowy leśnego odcinka tej drogi, od drogi wojewódzkiej na 

północ. Czy coś na ten temat więcej wiadomo? Czy Pan Przewodniczący z Powiatu, czy Pan 

Wójt ma jakieś informacje? 

A.Terlecki – Nadleśniczy Nadleśnictwa Bogdaniec, z którym nam się bardzo dobrze układa 

współpraca, wystąpił z taka inicjatywą z uwagi na to, iż droga od Lubna w kierunku drogi 

wojewódzkiej nr 130 tj. odcinek przez las i kontynuacje ulicy Pocztowej a ma to znaczenie dla 

transportu leśnego, to istnieje szansa na dofinansowanie tego zadania właśnie środkami 

pochodzącymi z Nadleśnictw. I jest szansa na to żeby Powiat wspólnie z Nadleśnictwem i przy 

udziale gminy ten odcinek drogi wybudował i wyremontował. Wsparcie, o którym wspominał 

p. Nadleśniczy środkami zewnętrznymi pochodzącymi z funduszu leśnego tj. kwota 

niebagatelna, bo procentowo tj. kwota 60-70%. Nawet gdyby tak się udało to zadanie 

sfinansować to gmina z powiatem musiałaby wspólnie na to przeznaczyć niewielkie środki.  

W tej sprawie został podpisany list intencyjny pomiędzy zarządcą drogi, czyli Powiatem 

Gorzowskim a Nadleśnictwem. I w tej chwili Pan Nadleśniczy stara się o to dofinansowanie. 

Przy okazji tych rozmów zaproponowaliśmy też inne drogi, nawet p. radny w tym spotkaniu 

uczestniczył i tam padła kwestia innych dróg powiatowych na terenie gminy z naszego punktu 

widzenia i mieszkańców, bardziej istotnych. Natomiast musimy pamiętać, że ta droga musi być 

przede wszystkim istotna dla Nadleśnictwa i tylko ten odcinek drogi się kwalifikował, żeby o 

to dofinansowanie p. Nadleśniczy mógł wystąpić. Zobaczymy, jakie będą losy tego wniosku. 

Oczywiście bardzo się cieszę, że to właśnie na terenie gminy Lubiszyn jest szansa na zrobienie 

drogi. Jeszcze jednak jest zbyt wcześnie żeby mówić o szczegółach. 

E.Leśniewski – V-ce Przewodniczący rady Powiatu Gorzowskiego - Szanowni Państwo, 

musimy w tej chwili zdawać sobie sprawę z jednej rzeczy, sami państwo widzicie, że na te 

drogi w Buszowie i Gajewo-Mystki, jakie dofinansowanie poszło. Trzeba sobie zdawać sprawę 

z jednej rzeczy, że inflacja, jaka nas czeka w przyszłym roku to trzeba brać pod uwagę i to 

bardzo mocno. Jeszcze nie wiadomo, w jaki kierunku i jak daleko to pójdzie. Rozważane są 

różne możliwości, różne drogi, m.in. Lubno – Tarnów ta, o której tu była mowa, ten odcinek 

leśny. Są rozpoczęte inwestycje. Inwestycja planowana na terenie Lubiszyna jest cały czas na 

etapie dokumentacji. Pan Wójt wie, że mamy problemy z Wodami polskimi. Ale na pewno ta 

droga w Lubiszynie będzie realizowana. Mamy pewne problemy w radzie powiatu, ale nie 

chciałbym o tych rzeczach mówić. Wszystko będzie zależeć od stopy inflacji i od tego, co się 

będzie działo. 

S.Andrzejewski – Korzystając z obecności p. V-ce Przewodniczącego Rady Powiatu, mówimy 

tutaj o drodze, która będzie przebiegała przez las, zawsze jestem za tym, ale martwi mnie jedna 

kwestia. Kwestia dokończenia zaczętej drogi w jakimś stopniu nakładki asfaltowej w dalszej 

części Ściechowa. Może p. Przewodniczący jechał teraz tą drogą na sesję? Złożyłem wniosek 

do budżetu starostwa o dokończenie, bo nie mogę tak tego zostawić, że znowu na kilka lat 

Ściechów będzie podzielony. Wiemy, jaki teraz jest transport, jakie jest natężenie ruchu. 

Apelowałbym do p. Przewodniczącego, do p. Starosty, aby przyjrzeć się tej sprawie, bo nie 
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dosyć, że ta droga jest w centrum wsi, byłbym za drogą, która jest w lesie, ale jadąc przez 

wioskę, ochlapując domy gdzie są struktury i mieszkańcy zwracają uwagę, że można było tu 

coś zrobić a w drugim końcu znowu nie będzie zrobione, bo jak się zaprzestanie to potem tak 

zostanie. Ta droga za 1,5 roku się rozjedzie, na pewno tam nie ma pobocza, są ogromne dziury. 

Czy p. Eugeniusz wie, że był złożony wniosek do budżetu, czy był omawiany, czy był 

analizowany. Wiadomo, że wszędzie są potrzeby, tak samo w Lubnie, w Gajewie, w Brzeźnie, 

żeby znowu zaakceptować północna część gminy, bo ludzie widzą, że się wszędzie robi. Nie 

mówię, że nie było robione w Ściechowie, czy nakładka, gdzie skorzystały Chłopiny. Do końca 

będę walczył, żeby ta droga została zrobiona do końca tej kadencji. 

E.Leśniewski – Znam sytuację dróg. Dziękuję, że droga Gajewo – Mystki jest w tej chwili 

realizowana. Wiem, że p. Waldemar, p.S.Andrzejewski składali wnioski do Powiatu, tylko 

proszę sobie zdawać sprawę ile to jest razem kilometrów. Na pewno coś jeszcze będzie brane 

pod uwagę, ale obiecać nie mogę, bo sami Państwo widzicie może być taka sytuacja, że będzie 

brakować pieniędzy do szkół. Pewne rzeczy trzeba poukładać. jeżeli coś będzie realizowane to 

trzeba będzie 50% dołożyć z rady gminy. Na drogi Lubno – Tarnów, Ściechów, Staw – 

Trzcinna są wnioski poskładane. Mieliśmy to przejrzeć z Panią Starostą, ale trudno 

przewidzieć, co w ogóle będzie realizowane w nowym roku, jak nawet te inwestycje, które idą 

na tych drogach powiatowych, np. ta droga w Kozinach przechodzi na drugi rok do 

30.06.2022r. Jak już jestem przy tej drodze to wydaje mi się, że ten łuk powinien być trochę 

większy, więcej tego asfaltu, bo jak się jedzie osobówką to można jechać, ale jak jedzie autobus 

to przednie koła idą po asfalcie a tylne idą 10 m od asfaltu. Tam jest takie newralgiczne miejsce 

i warto to doinwestować. W poniedziałek mamy posiedzenie rady powiatu i rozmawiamy cały 

czas na wspólnych komisjach, ale są różne problemy. Myślę, że przy dobrych chęciach Państwa 

będziemy chcieli jeszcze jakiś odcinek zrealizować. 

A Kolasiński - 16.11.2021r. – Spotkanie z projektantem drogi gminnej w miejscowości 

Wysoka, na którą gmina otrzymała 3 mln zł dofinansowania w ramach Programu Inwestycji 

Strategicznych. 

A.Terlecki – Wspominałem już o tym. W ostatnich tygodniach ogromny sukces gminy 

Lubiszyn. Dostaliśmy największe dofinansowanie w historii gminy Lubiszyn na łączną kwotę 

8,1 mln. zł. Dwa nasze wnioski zyskały akceptację składane w ramach Polskiego Ładu 

Inwestycji Strategicznych. Pierwszy to rozbudowa szkoły w Baczynie a drugi na budowę drogi 

w m. Wysoka. To jest droga, o której rozmawialiśmy przed laty, droga od kościoła w kierunku 

Sali wiejskiej i dalej. Ta droga już kiedyś była zaakceptowana, gmina dostała na nią 

dofinansowanie. Natomiast w związku z tym, że ta decyzja przyszła do nas późno, bo w okresie 

wakacyjnym a pieniądze trzeba było wydać do końca roku to niestety, pomimo 3 ogłoszonych 

przetargów gmina nie znalazła wykonawcy i pieniądze trzeba było zwrócić. To był rok 2018. 

Od tego czasu dalej o tą drogę walczyliśmy, staraliśmy się i dzisiaj mamy sukces. Dostaliśmy 

dofinansowanie, spotkaliśmy się z projektantem i ponownie wracamy do dokumentacji, bo od 

2018 roku trzeba to zaktualizować i ponownie uzyskać pozwolenie na budowę. Realizacja 

inwestycji nastąpi w przyszłym roku. Tam jest wąski pas drogowy i niestety to jest bolączka 

wielu naszych dróg gminnych, czy robimy ul. Polną w Lubiszynie, czy ul. Ogrodową w 

Baczynie, czy inne drogi, to często jest tak, że te pasy drogowe są na tyle wąskie, że nie udaje 

się na nich zaprojektować drogi o pełnej szerokości, czyli 5 m i 2 m chodnika wraz z poboczami 
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i wtedy trzeba iść na pewne kompromisy, z pewnych rzeczy zrezygnować, ale czasami nie udaje 

się osiągnąć kompromisu, bo przypomnę, że zgodnie z rozporządzeniem chodnik musi mieć 2 

m i nie może być węższy i dlatego też chodnik na ul. Polnej w Lubiszynie ma 2 m i 

odpowiadanie na pytania, dlaczego nie zrobiliśmy chodnika o szerokości 1,2 m? Dlatego, że 

nie dostalibyśmy pozwolenia na budowę. I tutaj będzie zaplanowany chodnik i będzie 

zaplanowana droga, bo muszą być te elementy. Natomiast, jeśli chodzi o szczegóły to jeszcze 

za wcześnie żeby o nich mówić. 

 

Do punktu 18 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XXVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

   Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciech Krzysztof Zwieruho 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


